
 

Zápis z 29. jednání ZO Bory dne 29.1.2025 v 18.00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Ing. Pipek Josef, Vávra Pavel, Ing. Fňukalová Charvátová 
Petra, Viliš Petr, Dostál Jan, Vávra Aleš, Večeřa Luděk, Filipová Jitka, Ing. Zmeškal Pavel, 
Mgr. Jahodová Eva, Mgr. Zikmund Pavel. 
 
Omluveni: Kotačka L., Vala M. 
Neomluveni: Březka J. 
Hosté:  
 
1. Zahájení zasedání: 
Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány v 
elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 18.00 hodin. 
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 12. 
  
Jednání je usnášeníschopné.      
Usnesení č. 1/29 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
      Návrh starostky: Vávra Pavel, Mgr. Zikmund Pavel 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0      Zdržel se: 0 
Usnesení č. 2/29 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Vávru Pavla a Mgr. Zikmunda Pavla. 
 
3. Schválení programu jednání: 

Starostka: hlasujeme o schválení programu jednání: 
1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Usnesení z jednání RO 
5. Celoroční činnost 
6. Hasiči Cyrilov 
7. Prodej, koupě pozemků 
8. Zástavba pod OÚ 
9. Investice a opravy 2025 
10. Cyklostezka-přeložka CETIN 
11. Technický dozor investora-chodník 
12. MA21 
13. Plán prorodinné politiky 
14. Žádosti o finanční podporu 
15. Žádosti 
16. Různé 
17. Závěr 



 

Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3/29 ZO: ZO schválilo program jednání. 
 
V 18.08 se dostavil Březka Josef, počet přítomných členů ZO je 13. 
 
4. Usnesení z jednání RO 

Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO ze dne 9.12.2024, 11.12.2024, 6.1 a 22.1.2025. 
      K usnesení z jednání RO nebyly žádné dotazy ani připomínky. 
 
Usnesení č. 4/29 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 9.12.2024, 11.12.2024 
                                   6.1. a 22.1.2025. 
 
5.   Celoroční činnost 
Starostka: máme dvě žádosti: 

a) SDH Bory, částka 40.000, - Kč. 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5a/29 ZO: ZO schválilo dotaci na celoroční činnost 2025 ve výši 40.000, - Kč pro 
                                      SH ČMS-SDH Bory. 
 

b) SDH, smlouva 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5b/29 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 1/2025 o poskytnutí dotace na 
                                      celoroční činnost dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
                                      pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 

c) Komunitní škola, částka 15.000, - Kč 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5c/29 ZO: ZO schválilo dotaci na celoroční činnost 2025 ve výši 15.000, - Kč pro 
                                      Komunitní školu Bory, z.s, 
 

d) KŠ, smlouva 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5d/29 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 2/2025 o poskytnutí dotace na 
                                      celoroční činnost dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových  
                                      pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 
 
 
 



 

6.   Hasiči Cyrilov 
      Starostka: toto je pouze informace pro vás: SDH Cyrilov žádá o převedení částky 
      3.000, - Kč z rozpočtu z roku 2024 na rok 2025.  
 
7. Prodej, koupě pozemků 
    Starostka: máme nedořešené loňské i předloňské žádosti: 

a) xxx: koupě části p. č. 86/1 o výměře cca 16 m2, druh pozemku orná půda, k. ú. DB. 
Záměr byl zveřejněn od 12.7. do 28.7.2023, nebyly k němu žádné námitky. Prodej byl 
schválen na jednání ZO dne 30.8.2023. GP nechá vyhotovit na vlastní náklady. Cena za 
m2 605,- Kč včetně DPH. 

Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7a/29 ZO: ZO schválilo cenu za prodej části p. č. 86/1 o výměře 16 m2, druh 
                                      pozemku orná půda, k. ú. Dolní Bory ve výši 605,- Kč/m2 včetně DPH. 
 

b) xxx: koupě částí p. č. 86/1 o výměrách 5 m2 a 13 m2, druh pozemku orná půda, k. ú. 
DB. Záměr byl zveřejněn od 12.7. do 28.7.2023, nebyly k němu žádné námitky. Prodej 
ještě nebyl schválen, řešili jsme tam vedení sítí. Ústně mi sdělili, že by chtěli ještě 
přikoupit další část pozemku, takže to s nimi ještě probereme a upřesníme na radě. 

 
c) xxx: koupě částí p. č. 1106/5 o výměře 119 m2, druh pozemku ostatní plocha, k. ú. DB. 

Záměr byl zveřejněn od 25.9. do 11.10.2024, nebyly k němu žádné námitky. GP už je 
vypracovaný. Schválení prodeje za cenu 605,- Kč/m2 včetně DPH. 

Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7c/29 ZO: ZO schválilo prodej části p. č. 1106/5 o výměře 119 m2, druh pozemku 
                                      ostatní plocha, k. ú. Dolní Bory za cenu 605,- Kč/m2 včetně DPH. 
 

d) obec koupě p. č. 1106/10 o výměře 61 m2, druh pozemku ostatní plocha, k. ú. DB. 
Za cenu 500,- Kč/m2. 

Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7d/29 ZO: ZO schválilo koupi p. č. 1106/10 o výměře 61 m2, druh pozemku ostatní 
                                      plocha, k. ú. Dolní Bory za cenu 500,- Kč.  
 

e) xxx: koupě části p. č. 1105/14 o výměře cca 76 m2, druh pozemku ostatní plocha, k. ú. 
DB. Záměr byl zveřejněn od 11.7. do 27.7.2024, nebyly k němu žádné námitky. Prodej 
byl schválen na jednání ZO dne 4.9.2024. Nechává zpracovat GP. Cena 150,- Kč/m2. 

Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7e/29 ZO: ZO schválilo cenu za prodej části p. č. 1105/14 o výměře cca 76 m2, 
                                     druh pozemku ostatní plocha, k. ú. Dolní Bory ve výši 150,- Kč/m2. 
 



 

f) xxx: koupě části p. č. 356/1 o výměře cca 86 m2, druh pozemku ostatní plocha, k. ú. DB. 
Záměr byl zveřejněn od 11.6. do 27.6.2024, nebyly k němu žádné námitky. Prodej byl 
schválen na jednání ZO dne 4.9.2024. GP nechá zpracovat na vlastní náklady. Cena 
150,- Kč/ m2. 

Hlasování:  
Pro:  13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7f/29 ZO: ZO schválilo cenu za prodej části p. č. 356/1 o výměře cca 86 m2, druh 
                                     pozemku ostatní plocha, k. ú. Dolní Bory ve výši 150,- Kč/m2. 
 
Viliš P.: prodej předzahrádek už tady řešíme roky a cenu necháváme stejnou 150,- Kč/m2. Měli 
bychom lidi vyzvat, ať si již zabrané obecní pozemky, které jako předzahrádky užívají, odkoupí. 
A potom nastavit jinou cenu. Platili by za to daň z nemovitosti, ta by šla obci. Byl by to příjem. 
 
8.  Zástavba pod OÚ 
      Starostka: sešlo se 6 žádostí o pozemky pod OÚ, a nakonec se i hezky poskládaly 
      s prioritami o konkrétní parcely. Záměr byl zveřejněn od 16.12.2024 do 1.1.2025. 
Cena je 1.610, - Kč/m2 plus platná sazba DPH. Podmínky prodeje pozemků s cenou jsme 
schválili na minulém jednání ZO. 
Probrali jsme se tím na Radě a sestavili následující pořadí, které doporučujeme ke schválení: 
                 

Pořadí Zájemce Parc.č. 

1) xxx 96/11 

2) xxx 96/14 

3) xxx, xxx 96/15 

4) xxx 96/16 

5) xxx, xxx náhradník 

6) xxx 96/13 – parcela, která nebyla vypsána 

  
a) p. č. 96/11 o výměře 902 m2, k. ú. DB-xxx a xxx 

Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8a/29 ZO: ZO schválilo prodej p. č. 96/11 o výměře 902 m2, druh pozemku orná 
                                      půda, k. ú. Dolní Bory xxx a xxx za cenu 1.610, - 
                                      Kč plus DPH/m2. 
 
 
 
 
 



 

b) p. č. 96/14 o výměře 980 m2, k. ú. DB-xxx 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8b/29 ZO: ZO schválilo prodej p. č. 96/14 o výměře 980 m2, druh pozemku orná 
                                      půda, k. ú. Dolní Bory xxx za cenu 1.610, - 
                                      Kč plus DPH/m2. 
 

c) p. č. 96/15 o výměře 891 m2, k. ú. DB – xxx a xxx 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8c/29 ZO: ZO schválilo prodej p. č. 96/15 o výměře 891 m2, druh pozemku orná 
                                     půda, k. ú. Dolní Bory xxx a xxx za 
                                     cenu 1.610, - Kč plus DPH/m2. 
 

d) p. č. 96/16 o výměře 887 m2, k. ú. DB-xxx a xxx 
Hlasování:  
Pro:  13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8d/29 ZO: ZO schválilo prodej p. č. 96/16 o výměře 887 m2, druh pozemku orná  
                                      půda, k. ú. Dolní Bory xxx a xxx za cenu 1.610, - 
                                      Kč plus DPH/m2. 
 

e) návrh na zveřejnění záměru o prodeji p. č. 96/13 o výměře 980 m2.  
Hlasování:  
Pro:  13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8e/29 ZO: ZO schválilo vyvěšení záměru o prodeji p. č. 96/13 o výměře 980 m2, 
                                     druh pozemku orná půda, k. ú. Dolní Bory. 
 
 
9. Investice a opravy 2025 

a) Lokalita RD pod OÚ – minulé pondělí si 1. Žďárská plynařská převzala staveniště. 
Stavba se zahájí nejspíše v březnu. Chtěli přijít později, ale tlačili jsme s Jirkou Vaň-
kem, že potřebujeme, aby přišli dřív kvůli hlíně, kterou potřebujeme pro „opření“ chod-
níku u Kotačkových a teď i kvůli budově Šišky, protože tam se musí odklonit starý 
dešťák.  

b) Chodník Hraničky – bude dělat Colas, zahájit by měli v březnu. Hotovo má být květen, 
půlka června. 

c) Oprava hasičky – řídí si hasiči sami – takřka celou opravu zaplatíme z výhry v oranžové 
stuze. Hasiči se zapojili ze všech spolků nejvíce, jejich přínos pro obec je neocenitelný. 

Peníze si určitě zaslouží. Do budovy se kromě výměny kuchyně neinvestovalo desetiletí. 
Máme CN na topení od Pavla Kučery, na výměnu oken tam nejlépe vychází PKS okna a.s. 
a na vrata je nejlepší nabídka od Vratové systémy VM. Výměnou oken a vrat se zabrání 
velkému úniku tepla. 
Viliš P.: tam budou radiátory nebo co tam plánujete, kolik se protopí? 
Večeřa L.:  tam jsou teď všude škvíry a táhne tam. Bude plynový kotel. Ještě bychom chtěli 
na budovu zabezpečovačku. 
Viliš P.: když se to bude dělat, tak pořádně. 



 

Starostka: hlasujeme o cenových nabídkách: 
 

a) Cenová nabídka na výměnu oken od PKS za cenu 237.792,65 Kč včetně DPH. 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9ca/29 ZO: ZO schválilo cenovou nabídku na výměnu oken od firmy PKS okna 
                                        a.s. za cenu 237.792,65 Kč včetně DPH. 
 

b) Cenová nabídka na výměnu vrat od Vratové systémy VM za cenu 289.432, - Kč 
včetně DPH. 

Hlasování: 
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9cb/29 ZO: ZO schválilo cenovou nabídku na výměnu vrat od firmy Vratové 
                                        systému Velké Meziříčí s.r.o. za cenu 289.432, - Kč.  
 

c) Cenová nabídka na vytápění od Pavel Kučera za cenu 429.625,02 Kč včetně DPH. 
Hlasování:  
Pro:  13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9cc/29 ZO: ZO schválilo cenovou nabídku na topení od firmy Pavel Kučera za 
                                        cenu 429.625,02 Kč. 
 

d) Kolumbárium – rozeslala jsem poptávky, zatím čekám na zpětnou vazbu, oslovila jsem 
4 nebo 5 kameníků. 

e) FVE ČOV – dotace nám byla přiznána – je to jedna z mála akcí, kde si můžeme uplatnit 
DPH.  

f) DS Šiška – absolvovala jsem koncem roku webinář s poskytovatelem dotace, kde od-
povídala na všechny dotazy ředitelka hodnotitelů. Doporučila všem, kdo dotaci podali 
jako my, s neúplnými přílohami, ať ji přepodají, jinak by nás museli vyřadit. Peněz je  

najednou v programu dost, vypsali i další výzvu pro malé obce a na všechny by se mělo dostat. 
Měla by se na nás dostat snad každým dnem řada v hodnocení. Projekt jste již viděli. K interiéru 
si řekli své holky ze Šišky, chtěly doplnit hlavně úložné prostory a uspořádání v koupelně. Ke 
knihovně jsem měla sezení minulý týden s p. Křížovou a Markét Kaštanovou. Holkám se řešení 
polic moc nelíbilo, něco architekti přepracovali. Blanka s Markétou oslovily v rámci podpory 
knihovníků další odbornici, která knihovnám pomáhá při výstavbách a má bohaté zkušenosti. 
Společně to budeme postupně dávat dohromady. 
Zároveň D+Architekti finalizují prováděcí projekt a rozpočty, aby bylo možné co nejdříve 
soutěžit. 
Řešili jsme s Jirkou Vaňkem myšlenku soutěžit obě stavby zaráz, ale on to nedoporučuje, a to 
kvůli času. Na rozpočet a prováděčku u jídelny budeme čekat o několik týdnů déle než na Šišku 
a s ohledem na to, že musí být budova do konce února 2026 zkolaudovaná, bude hrát roli každý 
týden. Jirka je názoru, že společná soutěž nám může ušetřit např. 2mil, ale naopak prodražit 
budovu Šišky klidně i o 5mil, čím menší tam bude časový prostor.   
Rozpočty a kompletní prováděčka bude cca do konce února, pak soutěž, stavba by tedy mohla 
začít v dubnu 2025 a musí být hotová do února 2026. Děti by pak v dubnu 2026 šly do nového.  
 



 

g) Školní jídelna – hned 2.1. nám přišlo rozhodnutí o přiznání dotace na školní jídelnu. 
Získali jsme 30,2mil a dalších 1,2mil na dotaci na projektovou dokumentaci, o kterou 
jsem žádala sama. Z velké části jsme už dokumentaci zaplatili. 

Před týdnem jsem objevila výzvu MMR (Ministerstvo pro místní rozvoj) na veřejné budovy. Je 
vypsaná na opravy, přístavby, nástavby, demolice. Přeposlala jsem to hned na pana Náplavu 
s dotazem, jestli bychom i z této dotace nemohli něco uloupnout. Oni to posoudili, dle jejich 
názoru by to šlo. Musí se to samozřejmě správně odůvodnit a popsat tak, aby nás nevyloučili 
na slovíčkaření. Do kapsy nám v tomto případě hrají dva faktory. Dotace může být až na 20mil, 
ale jen 30 % z celkových nákladů. Mezi starosty o ni není velký zájem.  Pan Nápalava říkal, že 
má od jiných obcí několik projektů, které by z tohoto titulu šly financovat, ale zatím nemá od 
žádného starosty potvrzeno, že do 30 % dotace půjdou. A druhá pozitivní věc je, že alokace je 
větší než loni, tudíž by tam mohlo být více peněz a z nich více podpořených projektů. Loňské 
projekty tak přesáhly alokaci, že jich uspěla hrstka (mezi 10-30 % žádostí). Letos by se ta 
úspěšnost mohla pohybovat na hranici 50 %. S ND Agenturou si troufnu tvrdit, že jsou šance 
ještě větší. Pokud by to letos nedopadlo (doufám, ale že dopadne), mohli bychom žádat i příští 
rok. 
Pokud bychom byli úspěšní i tady, dotace by se nám sečetly. Takže bychom mohli mít 30mil 
ze SFŽP a dalších 20mil z MMR. Účetně by to byl marast, ale za tohle by to stálo. To už bychom 
tu budovu postavili skoro zadarmo. Poprosila jsem ho hned, jestli by s námi i na tomto mohli 
spolupracovat. Poslal mi nabídku. Je stejná jako vždy – 25tis podání a 4,9 % z dotace. 
V přílohách jsem zaslala od nich i nabídku na následnou administraci dotace ze SFŽP.  
Máme ke schválení CN od ND Agentury na: 
 

a) Administrace projektu novostavba jídelny s družinou za cenu 134.996, - Kč bez 
DPH plus zpracování žádosti o změnu v projektu (pouze v případě potřeby) 2.499, 
- Kč/hodina bez DPH. 

Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9ga/29 ZO: ZO schválilo cenovou nabídku na administraci projektu: „Novostavba 
                                        jídelny s družinou a stavební úpravy ZŠ a MŠ Bory“ od firmy ND  
Agentura s.r.o. za cenu 134.996, - Kč bez DPH plus zpracování žádosti o změnu v projektu 
(pouze v případě potřeby) 2.499, - Kč/hodina bez DPH. 
 

b) Spolupráce na získání dotace od MMR pro záměr novostavba jídelny s družinou za 
cenu 24.999, - Kč bez DPH za zpracování žádosti o dotaci a 4,9 % ze získané dotace. 

Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9gb/29 ZO: ZO schválilo cenovou nabídku na spolupráci na získání dotace pro 
                                        záměr „Novostavba jídelny s družinou a stavební úpravy ZŠ a MŠ 
Bory“ od firmy ND Agentura s.r.o. za cenu 24.999, - Kč bez DPH za zpracování žádosti o 
dotaci a 4,9 % ze získané dotace. 
 

 



 

h) Ordinace neurologie a fyzioterapie 
Starostka: Trubačíkovi si nechali udělat projekt a rozpočet na rekonstrukci staré pošty. 
                 Vyšla by je na 2,5mil Kč, to je pro ně neúnosné. Měli jsme společnou schůzku 
a řešili různé varianty a mně při té příležitosti napadlo, že nám vlastně v ideálním pří-
padě v půlce roku 2026 zůstane volná celá budova OÚ. Odstěhuje se knihovna, jídelna, 
vedoucí jídelny. Varianta, že bychom pro ordinace mohli využít spodní patro budovy, 
mně přijde smysluplná. Míchat sem byty nebo jiný takový provoz, je asi hloupost. 
Mohly by být dole 2 ordinace neurologie, 1x fyzioterapie. Bylo by to super využití. 
Něco víc nám o tom přišli říct osobně, tímto jim předávám slovo: 

MUDr. Trubačíková I.: jsem lékařka neurologie: specialista kognitivní neurologie v Motole a 
dále dojíždím do obecné ambulance neurologie v Kutné Hoře. Od podzimu zde v budově máme 
pronajatou ambulanci, ale zatím neordinujeme. Abych měla vlastní ambulanci musím splnit 
profesní záležitosti. A aby péči hradila pojišťovna, musím se zúčastnit výběrového řízení na 
poskytování zdravotnických služeb. V této fázi se nacházíme, jednáme s pojišťovnami, jaké 
úkony budu moci dělat, co budou hradit.  
Můj záměr je ordinace neurologie 5 dnů v týdnu. Chtěla bych kratší čekací doby na vyšetření. 
Nabídka pro akutní pacienty, žádné dlouhé čekání na ošetření. Spolupráce s dalšími specialisty 
a zdravotními zařízeními. Diagnostiku tady ne v nemocnici, infuzní stacionář podávání 
vitamínů, uplatňování vlastních vyšetřovacích metod. 
Původně jsme chtěli využít prostory na poště. Plán byl dvě ordinace, recepce, sociální zařízení. 
Vybudování menší kliniky a vytvoření pracovních míst. Náklady by byly ale vysoké. Nabízeli 
jsme odkup od obce. Ale obec má jiné záměry. Kdyby se přesunula jídelna, tak by nás zajímaly 
tyto prostory. Necháme si zpracovat novou studii. Vešlo by se více ordinací, velká čekárna, 
žádné komplikované stavební úpravy. Snad nebudou vysoké náklady na přestavbu. To je náš 
záměr. 
Čekáme na rámcovou smlouvu, zda vůbec bude VZP s námi spolupracovat, když kývne VZP, 
tak zřejmě budou spolupracovat i ostatní pojišťovny. Zatím je VZP proti, protože jsme malá 
obec, oni spíše upřednostňují ordinace na poliklinice ve velkém městě. Ale jednáme. Nabízíme 
návštěvní službu, případně svoz pacientů. 
Ing. Pipek J.: od 1 února se posílí autobusové spoje. Bude tady jezdit více autobusů. 
MUDr. Trubačíková I.: to je pozitivní, vzdálenost od zastávky bude mnohem kratší, než je např. 
ve VM. Další plus je bezbariérovost, dostačující parkoviště před budovou. 
Viliš P.: když můžeme jezdit z Borů k lékaři do VM, tak můžeme jet i naopak. Nemáme sepsat 
nějakou petici? 
MUDr. Trubačíková I.: máme přímluvu od paní starostky. 
Vávra P.: jakou máte představu, že ošetříte pacientů? 
MUDr. Trubačíková I.: jsem schopna za 8 hodin ošetřit 30 lidí. To řídí pojišťovna počet lidí 
k ošetření, kolik jich zaplatí. Když nebudu mít smlouvu, musela bych chtít přímou platbu za 
moji práci, nemohla bych napsat recept, nemohla bych poslat na jiné odborné vyšetření. 
Starostka: jak vidíte šanci na úspěch? 
MUDr. Trubačíková I.: jsem pozitivní člověk, ale když s nimi mluvím, tak to nezní moc slibně. 
Chtěli bychom sehnat třeba ještě zubaře, to by mohlo také pomoci. Nebo bych musela ošetřovat 
pouze lidi od jiných pojišťoven, a tím tlačit lidi, buď ke změně pojišťovny nebo aby lidi tlačili 
na VZP, aby s námi smlouvu uzavřeli. 
 



 

10. Cyklostezka-přeložka CETIN 
      Starostka: nahoře u křížku proti Jurkovým bude nutno přeložit hlavní vedení Cetin. Celé si 
                       to řídí Cetin – stejně jako jsme řešili dřív pod OÚ. Náklad ve výši 493.552,24 
      Kč je součástí uznatelných nákladů dotace a musí se realizovat, jinak nebude cyklostezka. 
      Překládka dle Zákona o elektronických komunikacích je mimo předmět daně z přidané  
      hodnoty. Čekáme na stavební povolení a potom podáme žádost o dotaci v květnu budou 
      vypsané. 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10/29 ZO: ZO schválilo cenový a technický návrh překládky SEK v majetku 
                                     CETIN, a.s. k akci „Cyklostezka Bory-Mostiště“ ve výši 493.552,24 Kč  
 
11. Technický dozor investora-chodník 
       Starostka: cenová nabídka technického dozoru na realizaci stavby Chodník Bory od PL 
       Building s.r.o. ve výši 82.380, - Kč včetně DPH. 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 11/29 ZO: ZO schválilo cenovou nabídku na výkon TDI pro realizaci stavby 
                                      Chodník Bory ve výši 82.380, - Kč od firmy PL Building s.r.o. 
 
12. MA21 
      Starostka: schválení dokumentu akční plán pro rok 2025, dostali jste do emailů. 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 12/29 ZO: ZO schválilo Akční plán zlepšování 2025 Zdravé obce Bory a Místní 
                                      agendy 21. 
 
 
13. Plán prorodinné politiky 
      Starostka: jedná se o dotaci ze soutěže Obec přátelská rodině a seniorům. Míša připravila 
      plán prorodinné a proseniorské politiky tak, abychom se mohli hlásit do této soutěže. Moc 
obcí se tam nehlásí, protože formulář odradí nejednoho zájemce. Ale šance jsou. Odměny se 
pohybují v řádu statisíců. Dalo by se za to pořídit cokoliv pro komunitní život, například 
vybavení do nové knihovny nebo nové židle do KD. 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 13/29 ZO: ZO schválilo Plán prorodinné a proseniorské politiky obce Bory 2025- 
                                      2035. 
 
 



 

14. Žádosti o finanční podporu 
         a) Domácí hospic Vysočina N. Město na Moravě 

  Vloni jsme je podpořili darem 5.000, - Kč. Letos stejná částka? 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 14a/29 ZO: ZO schválilo dar ve výši 5.000, - Kč pro Domácí hospic Vysočina,  
                                        o.p.s. Nové Město na Moravě.  
 
 b) Diecézní charita Brno, oblastní charita ZR 
      Žádají 20.000, - Kč. Vloni jsme je nepodpořili, letos taky nic? 
Hlasování:  
Pro: 13      Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 14b/29 ZO: ZO schválilo nepodpořit Diecézní charitu Brno, oblastní charitu Žďár 
                                        nad Sázavou. 
 

c) Diakonie ČCE-Domov Pomněnka 
     Vloni ani minulé roky jsme je nepodpořili. Žádali každý rok na výstavbu domova, 
                letos žádají na provoz. Navrhuji přispět darem 1000,- Kč. 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 14c/29 ZO: ZO schválilo dar ve výši 1.000, - Kč pro Diakonii ČCE-středisko 
                                        v Myslibořicích. 
 
   d) Centrum pro zdravotně postižené kraje Vysočina 
        Vloni jsme je podpořili 1.000, - Kč. Letos stejně? 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 14d/29 ZO: ZO schválilo dar ve výši 1.000, - Kč pro Centrum pro zdravotně 
                                        postižené kraje Vysočina, o.p.s. 
 
 

e) STŘED-Linka důvěry 
Žádají 1,- Kč na občana obce. Vloni jsme je podpořili 768,- Kč. Počet občanů k 1.1.2025 
je 753, tedy 753,- Kč?  

Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 14e/29 ZO: ZO schválilo dar ve výši 753,- Kč pro Střed, z.ú. 
 
15. Žádosti 
      Starostka: nebyly podány žádné další žádosti. 
 
 
 
 



 

16. Různé 
a) Skutek roku 

nominace manželů Havlátových za jejich mimořádné aktivity na Cyrilově. Kdyby vás ještě 
někdo napadl, můžeme také nominovat. Souhlasíte s touto nominací? 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 16a/29 ZO: ZO schválilo nominaci manželů Tomáše a Kláry Havlátových na cenu 
                                      Skutek roku Kraje Vysočina. 
 

b) pošta Partner 
Bavili jsme se na Radě o možnosti rozšíření provozní doby o hodinu. Nejedná se o žádné 
výrazné navýšení. Jednalo by se nejspíš o hodinu denně. Pokud to nebudete chtít jinak. Míša 
připravila dotazníkové šetření, ve kterém by se lidi mohli vyjádřit, jakou otevírací dobu by 
nejvíce uvítali. Souhlasíte s dotazníkem? 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 16b/29 ZO: ZO schválilo dotazník ke zlepšení služeb-rozšíření otevírací doby pro 
                                      veřejnost pošty Partner. 
 

Starostka: máte ještě něco do různého? 

Filipová J.: přemýšlela jsem k požadavku na přesun radaru mě napadlo dát do těch míst obrázek 
dítěte, jak ukazuje zpomal a blikají tam oranžová světla. Je při příjezdu do VM. 

Starostka: to není vůbec špatný nápad, zkusím zjistit, co by to obnášelo. Jestli víte, jak byl 
v obci u uličky sražen autem chlapec, tak policie požaduje po obci, aby toto místo zabezpečila. 
Musíme nainstalovat zábradlí k uličce, aby bylo jako zábrana pro děti, aby přímo nevběhly do 
silnice. Takže nakonec s tím bude mít obec výdaje. Bude to komplikace pro zimní údržbu, 
zábradlí bude překážet. A dále nás policie upozornila na nedostatky v dopravním značení, to 
budeme muset taky napravit. S panem policistou jsem konzultovala i úsekové radarové měření, 
řekl, že je nainstalováno na doporučení odborníků, takže rozhodně nepředělávat. 
Viliš P.: potřeba aby párkrát někoho vybrali a byl by pokoj.  Rychlosti se dají vytáhnout 
z kamer, tak co to nějak vyhodnotit, jak se rychlost ve skutečnosti dodržuje. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

17. Závěr  
Starostka ukončila jednání ve 21.00 hodin. 
 
Zapsala: Libuše Dvořáková 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
Vávra Pavel               ________________________________ 
 
 
Mgr. Zikmund Pavel      ________________________________  
 
 
Místostarosta obce – Ing. Josef Pipek     ______________________________ 
 
 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová    ______________________________ 
 
 


